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متن پرسش

سلام استاد عزیز قبلا نسبت به بچه دار شدن تمایلی نداشتم. اما با تذکرات رهبری و مطالعات از خدا

خواسته ام.اما تا بحال قسمتمان نشده. با اینکه قبلا نمیخواستم اما حالا که نمیشه طلب شدیدی در

من شکل گرفته بطوری که اولویت دعاهایم شده و رویم تاثیر میگذارد گاهی ناراحتم و میترسم ناراضی

و ناشکر بشوم. از آن طرف حدیث داریم از رسول خدا که برای بچه دارشدن به خدا التماس کنید، از

طرف دیگر این انتظار انگار بدتر میکند غمگین شده ام. چه کار باید کرد. می دانم آزمایش الهی است و

میترسم. خیلی برای امثال بنده دعا بفرماد استاد. حالا که وضع جمعیت نگران کننده است این جور

موانع رفع بشود. پیشاپیش از راهنماتان سپاسگزارم. خدا حفظتان کند و مقاماتتان را عالی تر کند.

متن پاسخ

باسمهتعالی: سلامعلیکم: در هر حال شما طبق وظیفه عمل کنید و بقیه را به خدا بسپارید. به لطف

الهی امیدوار باشید. موفق باشید


